

Amazing TAIWAN 台湾

5D4N

桃园/新竹/台中/台北

TAOYUAN/HSINCHU/TAICHUNG/TAIPEI

Tour Code: WMH



Taiwan
台湾



Chiang Kai Shek Memorial Hall
中正纪念堂



Gao Mei Wetlands
高美湿地



Mitsui Shopping Park Lalaport
台中三井 LALAPORT



Xi Men Ding
西门町

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Sun & Green Farm
向阳农场



RongJin Gorgeous Time
榕锦时光生活园区



Matsu New Village Cultural
and Creative Park
马祖新村眷村文化园



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐)

- ☑ 向阳农场 (含门票)
- ☑ 中坻夜市

第二天 桃园 🚌 新竹 🚌 台中 (早/午/一)

- ☑ 马祖新村眷村文化园区
- ☑ 北埔老街
- ☑ 大呷面本家故事馆 (含纸卷DIY体验)
- ☑ 高美湿地
- ☑ 一中商圈

第三天 台中 🚌 台北 (早/一/晚)

- ☑ 彩虹眷村
- ☑ 台中三井LALAPORT
- ☑ 中正纪念馆
- ☑ 西门町

第四天 台北 (早/午/一)

- ☑ 华山1914文创园区
- ☑ 深坑豆腐街
- ☑ 榕锦时光生活园区
- ☑ 宁夏夜市

第五天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动



✓ 4早餐 / 2午餐 / 1晚餐

风味餐：

- ★ 客家料理
- ★ 毕比登推荐-老山东牛肉面
- ★ 台式创意FUSION

推荐购物站

- ✓ 茶艺馆
- ✓ 珍珠养殖中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 山地特产中心
- ✓ 伴手礼专卖店

观光景点：

桃园

- ◆ **中坻夜市** - 吃喝玩乐应有尽有，前半段以港韩服饰、生活日用品、休闲娱乐等居多；后半段则是美食的天堂，多家知名摊位，好吃美味不输其他的夜市！
- ◆ **马祖新村眷村文化园区** - 享有「桃园将军村」美名的马祖新村，并非因当地居民来自马祖而得名，而是当年蒋总统夫人宋美龄带领劳军团前往马祖慰问时，为了稳定军心，提出安置这些驻守在前线官兵在台眷属的需求，而建造了现在的马祖新村。马祖新村是以「类博物馆」的方式重新起步，从眷村文化的保存、活化及文创影视推广等多重角度出发，成立了马祖新村眷村文创基地，除了透过电影节、眷村文化节等活动举办，更将马祖新村的活动中心改建成「桃园光影电影馆」，打造可容纳76名观众的标准杜比音效电影院，最值得一提的是，保留了当时的大礼堂作为电影放映的空间，推出多部经典国片、电影文物展，让眷村保存更为活化。

新竹

- ◆ **北埔老街** - 位在新竹县北埔乡，其街区即在「北埔老聚落」之范围内，包括北埔街、庙前街、南兴街、城门街，街区内有金广福公馆、天水堂、姜阿新洋楼、北埔慈天宫、北埔忠恕堂等古迹，为新竹县的著名旅游景点。

台中

- ◆ **高美湿地** - 拥有丰富的天然资源，生态种类亦相当复杂，主要种类为鸟类、鱼类、蟹类及其他无脊椎类等生物，为重要之生态保育区。
- ◆ **LALAPORT** - 以成为区域居民的核心为目标，提供多样化的商店与一站式服务。【Mitsui Shopping Park Lalaport 台中】位于台中市东区，紧邻台糖生态湖滨公园，园区内除了保留了具有历史文化价值的旧台糖糖厂之外，经过融入自然与水源的整建后，是台中东区一处融合现代与历史的新景观绿化公园。全馆分为【北馆】与【南馆】二栋建筑，【南馆】汇集了日系大型超市、知名的大型服饰及生活用品品牌。美食街等。特别是日系生活用品品牌的聚集是一大亮点。而【北馆】的规划与动线则以中、小型，并且多样化的品牌聚集。南馆以异国美食为主，北馆则以日系料理为主，让大家有多样化的选择，挑战多层次的味蕾。
- ◆ **大呷面本家故事馆** - 家族从1934年制面至今超过80年的制面历史，2006年创立「大呷面本家」品牌将传统面条加上文化创意。拥有80余年制面技术与文化传承的大呷面本家，本着宣扬台中大甲在地文化选用大甲冠军芋头融入面团，首创台湾第一的芋头面。大呷面本家让顾客在吃面条的同时，不仅获得更多健康的养分，更重要的是将面条与品牌的一甲子传承和故事同时传达给所有人。

台北

- ◆ **榕锦时光生活园区** - 感受浓厚的日式风情，超过百年历史的「台北刑务所官舍」大翻新，精心打造集结吃喝玩乐的生活文创园区，除了感受文青新气象，还能在此大啖美食，朝圣人气咖啡厅、日式料理及茶屋，从大人小孩到长者都有合适的落脚处。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 桃园丽多森林温泉会馆或同级 x1晚
- ✓ 台中星漾商旅或香富大饭店或同级 x1晚
- ✓ 台北西悠饭店或云富大饭店或同级 x2晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Noodles Origin
大呷面本家故事館



Shengkeng Old Street
深坑豆腐街



Rainbow Village
彩虹眷村



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB)

- Sun and Green Farm
(Include Entrance Ticket)
- ZhongLi Night Market

D2 TAOYUAN 🚌 HSINCHU 🚌 TAICHUNG

(B/L/-)

- Matsu New Village Cultural and Creative Park
- Beipu Old Street
- Noodles Origin
(Include DIY Experience with handmade paper rolls)
- Gaomei Wetlands
- Yizhong Street

D3 TAICHUNG 🚌 TAIPEI

(B/-/D)

- Rainbow Village
- Mitsui Shopping Park Lalaport
- Chiang Kai Shek Memorial Hall
- Ximending

D4 TAIPEI

(B/L/-)

- Huashan 1914 Creative Park
- Shengkeng Old Street
- RongJin Gorgeous Time
- Ningxia Night Market

D5 TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

- Free & Easy



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Hakka Cuisine
- ★ Lao Shandong Homemade Noodles
(MICHELIN BIB GOURMAND Recommended)
- ★ Taiwanese FUSION



RECOMMENDED SHOPPING

- ✓ Tea House
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Souvenir Shop
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Aboriginal Local Products

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

- ◆ **ZhongLi Night Market** - There are everything to eat, drink and play. The first half is mainly Hong Kong & Korean style clothing, daily necessities, leisure and entertainment; the second half is a paradise of food, many well-known stalls and delicious Taiwanese foods.
- ◆ **Matsu New Village Cultural and Creative Park** - Matsu New Village, which enjoys the reputation of "Taoyuan General Village", is not named because the local residents come from Matsu, but when President Chiang's wife Soong Meiling led the labor regiment to Matsu to offer condolences, in order to stabilize the hearts of the army and put forward the need to resettle the dependents of these officers and soldiers stationed on the front line in Taiwan, the current Matsu New Village was built.

HSINCHU

- ◆ **Beipu Old Street** - Located in Beipu Township, Hsinchu, its block belongs to the scope of "Beipu Old Settlement", including Beipu Street, Temple Street, Nanxing Street, Chengmen Street, etc. There are Jin Guang Fu Hall, Tienshuei Hall, Jiang A-Sin Ancient House, Beipu Citian Temple, Beipu Zhongshu Hall and other historical sites in the block, which is a famous tourist attraction in Hsinchu County.

TAICHUNG

- ◆ **Gaomei Wetlands** - It is rich in natural resources and has a complex ecological species, mainly birds, fish, crabs and other invertebrates. , is an important ecological conservation area.
- ◆ **LALAPORT** - Located in the East District of Taichung City, close to the Taiwan Sugar Ecological Lakeside Park, in addition to retaining the old Taiwan Sugar Factory with historical and cultural value, after the renovation of integrating nature and water sources, it is a new landscape green park integrating modernity and history in Taichung District. The whole building is divided into two buildings, the [North Building] and the [South Building], which brings together Japanese large supermarkets and well-known large-scale clothing and daily necessities brands. Food street, etc. In particular, the gathering of Japanese daily necessities brands is a highlight. The planning and circulation of the [North Building] are in the middle. Small, and diverse brands gather. The South Pavilion focuses on exotic cuisine, while the North Pavilion focuses on Japanese cuisine, allowing everyone to have a variety of choices and challenge their taste buds on multiple levels.
- ◆ **Noodles Origin** - The family has been making noodles for more than 80 years since 1934, and in 2006, he founded the "Daxia Noodle Honka" brand to add traditional noodles to cultural creativity. With more than 80 years of noodle making technology and cultural heritage, the Daxia noodle family has selected the champion taro into the noodles in line with the promotion of Taichung Dajia's local culture, creating Taiwan's first taro noodles. Daxia Noodles allows customers to eat noodles while not only getting more healthy nutrients, but more importantly, conveying the noodles and the brand's heritage and story to everyone at the same time.

TAIPEI

- ◆ **RongJin Gorgeous Time** - it is a newly renovated Japanese-style park in Taipei. It gathers 14 brands, including Xingbo Coffee, Haoqiu, and Kyushu Muffins. It is the latest super popular check-in spot.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Lido Forestry Spa Resort or similar classes x1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Golden Pacific Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Taipei CU Hotel or Hotel Cloud or similar classes x2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a-ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾 (台北) 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C - 24°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C - 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: